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Referat ‐ SKYPE 

Bestyrelsesmøde onsdag 31. august 2016, kl. 19.30 

 

Til stede: Anne Mine Møller Petersen, Dennis Werenskiold, Ina Nielsen, Katrine Eriksen og Martin 

Halfer  

Afbud: Jens Pedersen 

Administrationen: Nikolaj Larsen 

 

1. Godkendelse af sidste mødereferat 

Referatet fra mødet d. 2. august 2016 var vedlagt i mødeindkaldelsen og underskrives ved næste 

fysiske møde. 

 

2. E‐mail beslutninger til referat 

A – 15. august 2016 ‐ godkendte bestyrelsen forespørgslen fra Pernille Lykke Petersen vedrørende 

deltagelse ved VM i Chicago.  

DFU’s administration har efterfølgende tilmeldt Pernille. 

 

3. Kort information fra administrationen 

A: Sekretariatsleder 

Intet nyt 

 

4. Regelmæssig økonomistatus til bestyrelsesmedlemmer og udvalg 

Punktet tages på Skype møde d. 12. september 

 

5. Konkrete punkter til drøftelse og beslutning 

A: Budget 2017 herunder SU budgetramme 

Mine havde inden mødet som formand for SU fremsendt et oplæg til en beløbsramme for SU’s 

træningsbudget for 2017, således som det blev aftalt på bestyrelsesmødet den 2. august 2016.  

Oplægget lyder på i alt 500.000 kr., hvilket vil indebære en forøgelse på 120.000 kr. til rene 

træningsaktiviteter i forhold til 2016‐budgettet.  
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Efter nærmere drøftelse var der enighed om, at Mine under budgetforhandlingerne i SU vedrørende 

de rene træningsaktiviteter kan tage afsæt i en beløbsramme på 500.000 kr. Det blev herved 

understreget, at baggrunden for, at der kan accepteres en forøgelse af træningsbudgettet, ikke er, at 

der bør afsættes yderligere midler til de aktiviteter, der er støttet i år, men primært, at det i 2017 i 

modsætning til 2016 bliver aktuelt med støtte til FF‐elite, og at der inden for wingsuit også kan blive 

tale om støtte til den nye underdisciplin, acro.  

Der var enighed om, at der på et senere bestyrelsesmøde skal afsættes tid til en nærmere drøftelse af 

betingelserne for at modtage træningsstøtte, herunder spørgsmålet om deltagelse i internationale 

konkurrencer.  

B: Godkendelse og fastlæggelse af konkurrencer og datoer i 2017 

Mine har været i dialog med klubberne omkring afholdelse af de store nationale konkurrence i 2017. 

Bestyrelsen godkendte afholdelsen af nedenstående konkurrencer samt datoer: 

  DFU Open – 12.‐14. maj (St. Bededag) – Lolland‐Falster Airport (FDK) 

  DM CP – 29. maj–5. juni – Flyvepladsen Aars (NJFK) 

  DM FF/FS/Præc. – Koldingegnens Lufthavn (Skydive2000/CJ – ikke helt på plads) 

Mine tager den videre dialog. 

 

6. Opfølgning på aftalte opgaver 

A: Status på DFU’s Medlemsdatabase 

Jens arbejder fortsat på, at få færdiggjort medlemsdatabasen samt stævnelederprogrammet, som 

DFU fremadrettet skal benytte. Nikolaj gav en kort information på vegne af Jens, da Jens desværre 

ikke kunne deltage på mødet. Nikolaj har fået adgang til systemet, der er rigtigt lovende.  

 

7. Informationsdeling fra bestyrelsesmedlemmer 

A: Formand 

Mine har fået en henvendelse fra DFU’s kontaktperson i DIF’s bestyrelse, Lotte Büchert, der gerne vil 

deltage i et bestyrelsesmøde.  

Lotte inviteres til næste fysiske bestyrelsesmøde, men kan ikke deltage på mødet i oktober. 

Jens arbejder med den springpladsanalyse, der blev aftalt på bestyrelsesmødet den 7. juni 2016.  

DFU’s udviklingskonsulent havde sendt bestyrelsen en mail med nogle tanker om arbejdet i DFU. 

Mine havde udfærdiget et udkast til svar. Udkastet blev drøftet, og der var enighed om det med 

mindre tilføjelser. Mine sørger for at sende det.   
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B: Næstformand 

Martin har forhørt sig hos Flyhistorisk Museum på Stauning Flyveplads vedrørende det 

faldskærmshistoriske materiel, men har desværre fået det svar, at man ikke har plads. 

Martin hører nu hos MU, hvad deres holdning er til interessen i at bevare materiellet, og han forsøger 

også, om der er et andet teknisk museum, der kan tænkes at ville tage mod det. 

C: Teknisk sekretær 

DFU er i færd med, at arrangere evalueringsmøde med Swoop Challenge (SC) omkring dette års 

arrangement.  

Ved evalueringsmødet deltager opvisningsinstruktør Øst, Instruktør‐1 ved arrangementet samt 

Katrine, Dennis og Nikolaj. 

Bestyrelsen er enige om, at der er en del forhold, der skal på plads, hvis DFU skal fortsætte 

samarbejdet. Ganske særligt skal der være betydeligt mere styr på planerne i langt bedre tid.  

Nikolaj tager dialogen med SC for at få planlagt mødet.  

Katrine informerede om, at hun har haft lejlighed til en snak med DIF’s kommunikationschef om 

bistand til PR omkring kvinder i faldskærmssporten, jf. de tanker, bestyrelsen har om at fokusere på 

at rekruttere kvinder. DFU har gennem længere tid forsøgt at komme i dialog med redaktionen på 

”Idrætsliv” om en artikel om emnet.  

Drøftelse om KDA som forberedelse til KDA´s repræsentantskabsmøde den 17. september 2016 blev 

udskudt til bestyrelsesmødet den 12. september 2016.  

D: Økonomisk ansvarlig 

Intet nyt 

E: Bestyrelsesmedlem – Dennis Werenskiold 

Der har været dialog mellem wingsuit i Danmark og i Norge om afholdelse af nordisk mesterskaber 

(NM) i 2017. Der er bred enighed blandt wingsuit i Danmark om, at man gerne vil afholde DFU‐UM i 

Norge og derved kombinere det med et officielt NM. 

Bestyrelsen godkendte dette; men wingsuit afventer fortsat en tilbagemelding fra det norske 

faldskærmsforbund. 

I den forbindelse blev vendt, at det har været på tale at prøve at få wingsuit‐UM godkendt som 

officielt DM hos DIF. Men da DM skal afholdes i Danmark, vil det være i vejen for ønsket om at holde 

konkurrencen sammen med nordmændene i Norge. Derfor bør der eventuelt ventes med at søge DIF.  

Dennis meddelte på forespørgsel, at han gerne deltager i DIF’s budgetmøde den 1. oktober 2016, 

hvor DFU således vil være repræsenteret af Ina, Katrine og Dennis.  
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8. Eventuelt 

Næste punkt i arbejdet med de strategispor, der skal opstilles i henhold til DIF’s nye støttestruktur, er 

et mini‐strategiseminar. Det holdes i Idrættens Hus den 21. september 2016. Klubberne er inviteret 

til at stille med repræsentanter. Nikolaj og Helle deltager. Fra bestyrelsen deltager Mine og Martin. 

Katrine vil undersøge, om hun også har mulighed for at deltage.   

I forbindelse med snakken om fælles wingsuit‐konkurrence oplyste Nikolaj, at han netop havde fået 

en henvendelse fra finnerne, der sandsynligvis påtager sig at være værter for mødet i 2017, således 

som det blev nævnt på mødet i Oslo i år.  

 

9. Evaluering af møde + / ‐ 

Blev ikke diskuteret. 

 

__________________  ___________________    __________________ 
Anne Mine Møller Petersen  Martin Halfer      Katrine Eriksen 
 
 
__________________  ___________________ 
Ina Nielsen    Dennis Werenskiold 

 


